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                                             INTERPELACJA

dot. przebudowa ul. Kingi .

Szanowny Panie Prezydencie, zwrócili się do mnie mieszkańcy ul. Kingi i 
w ogóle mieszkańcy Częstochowy, którzy nie zgadzają się na przebudowę 
– poszerzenie ul. Kingi, które ma skutkować wycinką drzew. 

Ten drzewostan ma ponad 50 lat, daje cień , który w dzisiejsze gorące lato 
jest niezbędnym do życia. Mieszkańcy nie zgadzają się na tę inwestycję . 
Uważają , że nie jest im konieczna jak konieczne jest zostawienie tego 
drzewostanu. 

Podniesiony też został temat słupów energetycznych Tauronu, które 
rzekomo kolidują z drzewami więc może zamiast wycinać te drzewa 
Tauron przesunie swoje słupy. Szanowny Panie prezydencie, proszę 
zweryfikować tę sprawę bo może inne ulice potrzebują większej naprawy 
niż akurat ul. Kingi. Dziękuję.

Z poważaniem 
Małgorzata Iżyńska


